

Menjalankan bisnes Higoat HR Marketing dengan menggunakan internet

Ramai yang berimpian untuk menjalankan perniagaan sebagai salah satu landasan untuk mencapai matlamat kewangan. Namun ramai yang tidak mempunyai kesempatan kerana :

- tiada modal
- tiada masa

Namun di zaman IT yang serba canggih ini sudah pasti anda ada alternatif dan pilihan yang boleh di buat dengan modal yang rendah dan tanpa menggunakan banyak masa. Di antara nya dengan menjalankan perniagaan menggunakan internet secara part time untuk menjana **pendapatan sampingan**.



Kerja dari rumah melalui internet ini mudah di lakukan jika anda mempunyai tool yang sesuai. Di antara peluang yang ada sekarang, saya memilih landasan perniagaan Jualan langsung, MLM ataupun di kenali sebagai Network marketing untuk di jalankan dengan menggunakan internet. Ini adalah kerana modalnya yang agak rendah dan berpatutan.

Ada banyak syarikat MLM di Malaysia samada yang bertaraf antarabangsa atau pun lokal. Walaubagaimanapun tidak kesemuanya memiliki sistem online seperti pembelian secara online dan penajaan secara online . Tidak banyak syarikat tempatan yang memiliki kemudahan di atas berbanding dengan syarikat MLM dari luar seperti USA yang di lengkapi dengan

sistem online yang canggih.

Di antara syarikat tempatan yang mempunyai sistem online yang terbaik ialah Elken dan yang terbaru ialah **HR Marketing** yang terkenal dengan jenama **susu kambing Higoat**.

Pada blog kali ini saya ingin mengajak pembaca dan pengunjung blog untuk melihat web online yang telah di sediakan oleh **HR Marketing** kepada rangkaian pengedarnya.

Dengan pakej keahlian yang rendah, iaitu RM50 (dapat salekit, Sekotak Teh Moganna dll) dan RM150, ianya dapat menggalakkan lebih ramai orang menyertai HR marketing. Di tambah pula **HR marketing** sudah di kenali menerusi kepopularan **susu kambing Higoat**.



Di samping itu sebagai salah sebuah syarikat MLM bumiputera sudah pasti ianya menitik beratkan soal halal produk-produk keluarannya. Dengan memiliki kilang memproses produknya sendiri, ternyata **HR marketing** mampu bangkit menjadi salah sebuah syarikat MLM yang terunggul di Malaysia.

Sistem pemasaran dan kenaikan pangkat di **HR marketing** adalah mudah dan telus. Dengan lebih daripada 200 produk halal untuk di pilih, pastinya anda boleh membeli setiap bulan produk-produk kegunaan harian di dalam **HR marketing**.



Dengan adanya sistem buy online dan register online **HR**

marketing dan kehebatan jenama **Higoat**, dan dengan pendaftaran keahlian hanya RM50 (dapat produk), semestinya **HR marketing** menjadi pilihan.

Sila klik di sini untuk mendaftar secara online di HR Marketing atau membuat pembelian secara online. Atau sila hubungi Khairul di 012-5396213 untuk maklumat lanjut.